
 

  

                                       RÉTE  KÖZSÉG    ÖNKORMÁNYZATA 

Szám: 2019/ ÖR                                                                                         Réte, 2019.01.24. 

 

                                            J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

                  Az Önkormányzat  üléséről, amelyre 2019. január 24-én  

                               került sor a községi hivatal üléstermében 

                                      

Jelenlévők: 

Polgármester                                      PaedDr. Metzner Zoltán,MBA 

Képviselők:                                           Gyurcsi Erzsébet 

                                                              Bačinský Michal 

                                                              Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária 

                                                               Kiss Zoltán 

                                                               PaedDr.Kovács Erika,PhD. 

                                                               Neszméry Előd 

                                                               JUDr. Ondrus Peter , PhD. 

                                                               Sándor Nemes Erzsébet 

Igazoltan távol                                        Kvál Tibor      

 

Főellenőr :                                            Mgr. Tomovič Mária        

 

A polgármester megállapította, hogy a képviselőtestület a meghatározott határidőn belül 

ült össze . 9 tagú testületből  8-an vannak jelen, tehát a képviselőtestület határozatképes. 

A testület napirendje: 

1. Határozati  javaslat teljesítése 

2. A község  2018- as költségvetésének  teljesítése 



3. A községi  főellenőr tevékenységi beszámolója 2018-as évről. 

4. A községi főellenőr munkaterve  a 2019-es évre 

5. A képviselőtestület tanácskozási rendje 

6. Az 1/2019-es ÖR javaslata 

7. Egyéb 

8. Határozati javaslat   

 

A polgármester Kiss Zoltánt  és PaedDr.Kovács Erikát,PhD. javasolta jegyzőkönyv- 

hitelesítőknek, Bačinský Michalt, Mgr.Gyurcsi Pomichal Máriát és, Gyurcsi Erzsébetet  , 

a javaslati bizottságba, Kvál Violát pedig jegyzőkönyvvezetőnek.   

  

1. Határozati  javaslat  teljesítése 

 Az utolsó testületi ülésen nem volt kitűzve konkrét  feladat. 

A képviselőknek hozzászólásaik nem voltak.. 

Szavazás: jelenlévők : 8   mellette :  8   

                                        

2. A község 2018-as költségvetésének  teljesítése 

A polgármester felkérte a község könyvelőnőjét a beszámoló előterjesztésére. 

Kvál Viola megjegyezte, hogy  a képviselők a meghívóval együtt kézhez kapták 

a költségvetés teljesítését, így tudják, hogy a bevételi rész 100,66 %  a kiadási rész 101,88 % -

ra lett teljesítve. A kitűzött feladatok közül a vasútállomási parkoló megépítése maradt el.A 

2017-es évben kapott állami támogatás a kamerarendszer fejlesztésére 2018-ban lett sikeresen 

befektetve. 

Az írásbeli anyag a jegyzőkönyv része.  

A képviselők egyhangúlag jóváhagyták a a község 2018-as költségvetésének teljesítését. 

Szavazás: jelenlévők :  8    mellette :  8 

 

3. A községi főellenőr tevékenységi beszámolója a  2018-as évről 

 

  A polgármester felkérte a község főellenőrét, Mgr.Tomovič Máriát a beszámoló      

előterjesztésére. 



Mgr. Tomovič Mária  előterjesztette a tevékenységi beszámolóját. A 2018-as évben a község 

pénztárát , az ingatlanadó és a kommunális hulladék elvitelének illetékét a 2017-es évben 

ellenőrizte. Nem talált semmi kivetnivalót. 

A képviselők egyhangúlag tudomásul vették a tevékenységi beszámolót.   

Szavazás:  jelenlévők : 8  mellette:  8 

 

4. A községi főellenőr munkaterve  a 2019-es évre 

A polgármester felkérte a község főellenőrét a munkaterv előterjesztésére. A község 

főellenőre előterjesztette a részletes munkatervét a 2019-es évre.  

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták a községi főellenőr munkatervét 

a 2019-es évre. 

 Szavazás: jelenlévők: 8  mellette: 8 

 

5. A képviselőtestület tanácskozási rendje   

A polgármester előterjesztette a képviselőtestület tanácskozási rendjét, melyben javasolja a 

képviselők jutalmát, egy ülésért 40,00 eurót. 

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták a képviselőtestület tanácskozási 

rendjét. 

Szavazás : jelenlévők :  8  mellette: 8 

 

 

6. Az 1/2019-es  ÖR javaslata 

    A polgármester előterjesztette  az 1/2019-es ÖR javaslatot a támogatás összegéről 

a működésre és a bérekre a 2019-es évre. Az ÖR 15 napig ki volt függesztve, hozzászólás 

nem volt. A változás annyi, hogy a községünkben már működik  magánóvoda is. 

A megvitatás után a képviselők egyhangúlag  jóváhagyták az előterjesztett javaslatot . 

Szavazás: jelenlévők : 8  mellette: 8   

 

7. Egyéb 

a. A község polgármestere előterjesztette a javaslatát a bizottságok kialakításra: 

- A Kultúrbizottságot az alábbi össztételben: 

Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária – elnök 



                     Mgr. Bodnár Beáta – tag 

                     Bulavčiak Teodor – tag 

 

- A Közrendet felügyelő bizottságot az alábbi összetételben : 

                     Kiss Zoltán  - elnök 

                     JUDR. Peter Ondrus,PhD. - tag   

                     Karátsony Zoltán – tag 

- A Községi funkcionárusok védelmét szolgáló bizottságot az alábbi összetételben: 

                    JUDr.Peter Ondrus, PhD – elnök 

                     Sándor Nemes Erzsébet – tag 

                     PaedDr.Kovács Erika ,PhD. – tag 

                              

A megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták a bizottságokat. 

        Szavazás :   jelenlévők:  8   mellette  : 8 

b. A polgármester tudatta a képviselőtestülettel, hogy Gyurcsi Erzsébetet nevezte ki 

alpolgármesternek. 

 

A képviselők egyhangúlag tudomásul vették az alpogármester kinevezését. 

  

  Szavazás : jelenlévők : 8   mellette: 8 

c. A polgármester előterjesztette jóváhagyásra az eskedtetőket : PaedDr.Metzner Zoltánt, 

MBA és Gyurcsi Erzsébetet. 

 

A képviselőtestület egyhangúlag jóváhagyta a polgármester által előterjesztett javaslatot. 

       Szavazás : jelenlévők: 8   mellette: 8 

d. A polgármester előterjesztette javaslatát az alpolgármester jutalmazására, 

negyedévenként 150 euro. 

       A képviselőtestület egyhangúlag jóváhayta az alpolgármester jutalmazását. 

  Szavazás:  jelenlévők :  8   mellette : 8   

e. A polgármester előterjesztette a fizetését a 253/1994-es törvény 4§-nak 1. bek. 

Értelmében, amely a városok és falvak polgármestereinek fizetését határozza meg és a 4 

§ 2.bek.szeritn a fizetés 60%-os emelését. 

Hozzászólás: 

Kiss Zoltán – ajánlom a 60%-os emelést, mivel a község láthatóan fejlődik, 

a polgármester igyekszik. 

Megvitatás után a képviselőtestület egyhangúlag jóváhagyta a polgármester fizetésének 

60%-os emelését. 

        Szavazás : jelenlévők :   8  mellette : 8 



f.  A polgármester előterjesztette jóváhagyásra a 2018-as évben elmaradt parkoló 

megépítését a vasútállomáson. A beruházás ára 13 200,00 euro HÉ nélkül. 

       A képviselők 7-en jóváhagyták , Bačinský Michal tartózkodott a szavazástól. 

        Szavazás: jelenlévők: 8, mellette: 7, tartózkodott : 1 

g.  A polgármester előterjesztette javaslatát a római katolikus és a református egyházak 

anyagi támogatását 1000-1000 euro értékben. 

Megvitatás után a képviselőtestület egyhangúlag jóváhagyta a két egyház támogatását 

1000-1000 euró értékben. 

        Szavazás :  jelenlévők : 8  mellette  :  8 

h. A polgármester előterjesztette a Slovo-života ,Modra,Národná 32 bérlő kérvényét  

a bérleti szerződés meghosszabítására . 

A polgármester térítés mentesen meghatározott időre – 2019. június 30-ig javasolja 

jóváhagyni. 

Szavazás :  jelenlévők: 8  mellette :  

i. Kiss Zoltán – előterjesztette a javaslatát,  a képviselőtestület hozzon határozatatot hogy 

a község területrendezési tervét  4 évig nem lehet megnyitni. Van elég építkezési telek, 

nincs szükségünk új lakótelepekre. 

. 

j.  Ondrus Peter – a képviselőtestület ilyen határozatot nem hozhat. Ha valaki beadja 

a kérvényét, azt be kell vezetni. 

 

k. A polgármester tudatta a képviselőkkel , hogy a legközelebbi ülés 2019.4.25-én lesz. 

Április 5-től 10-ig lesznek a községben elhelyezve a nagykapacitású konténerek. Ebben 

az évben  egy multifunkciós pálya és a kamerarendszer bővítésére adja be a pályázatot. 

          A polgármester megköszönte a részvételt és berekesztette az ülést. 

 

 

                                                                             

 

                                                                                   A község polgármestere: 

                                                                             PaedDr.Metzner Zoltán, MBA 

 

Hitelesítők:  

                      ....................................................       ....................................................... 

                       Kiss Zoltán                                         PaedDr.Kovács Erika, PhD.      

Jegyzőkönyvvezető: Kvál Viola        


